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Zápis ze 4. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 16. 4. 2024 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, M. Doktor, P. Bednář 
hosté:         J. Adam, T. Ježek 
omluveni:   
 

1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 

Ú – 1/3/24 je splněn: Domácí termínová listina 2024 – podána informace o změně termínu a místa konání 
závodu OH nadějí, který se uskuteční v termínu 19. – 22. 9. 2024 v Szegedu. V návaznosti na tuto skutečnost 
proběhla diskuse k případné změně termínu MČR 5km (Hrádek, 14. – 15. 9. 2024). Výbor po projednání 
rozhodl ponechat termíny domácích soutěží beze změny. Kompletní domácí termínová listina 2024 schválená 
výborem byla zveřejněna na webu kanoe.cz.  
 

□ 
 

Ú – 1/2/24 je splněn: ČP benjamínků 2024 – Vybraným pořadatelům závodů ČP benjamínků byly 
zaslány podmínky a informace k uspořádání závodu. Předseda STK Z. Krpata podal informaci o proběhlých 
závodech ČP benjamínků v Ostrožské Nové Vsi a Brně. 
                                                                        

□ 
 

Komise rozhodčích – Z. Krpata podal informaci o pořízení nových radiostanic a megafonů na základě 
požadavku komise, materiál je již k dispozici. Vzato na vědomí. 
                                                                                      

□ 
 

Registrační databáze ČSK – Z. Krpata informoval výbor o provozu nového přihlašovacího modulu SRK ČSK, 
který je propojen s registrační databází ČSK. Návod k využívání modulu je zveřejněn na webu kanoe.cz. Modul 
po opakovaném testování funguje dobře, je přehledný a oddíly s přihlašováním z většiny nemají problém. 
Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 
 

Příprava I. NZ RDS + I. ČP ve vytrvalosti – Z. Krpata oznámil výboru, že I. NZ RDS + I. ČP mládeže je 
organizačně připraven a časový pořad závodu byl zveřejněn. Sdělil podrobnosti k oddělení nominačního 
závodu pro reprezentační družstva a závodu Českého poháru a zodpověděl dotazy členů výboru.                                                                                                         

□ 
 

Ú – 2/2/24 trvá: Součinnost s NOC VS Račice pro 2025 – STK po konzultaci s vedoucím trenérem RD P. 
Hottmarem připraví návrhy předběžných termínů hlavních domácích soutěží pro sezonu 2025 tak, aby předseda 
STK mohl v předstihu objednat termíny v Račicích, s cílem vyloučení termínových kolizí s veslaři.  
 

□ 
 

Připravenost NOC Račice před sezonou - Z. Krpata podal informaci o připravenosti areálu na sezonu 2024. 
Před prvními závody byla provedena údržba startovacího zařízení a ovládacích modulů, objednány nové bóje 
ke startovacímu zařízení. Ceny pro ČSK za poskytnuté služby od NOC zůstávají stejné, platné dle uzavřené 
smlouvy vzešlé z loni uskutečněného výběrového řízení. Vzato na vědomí. 
 

□ 
 

Schůze STK – předseda STK Z. Krpata informoval o plánované schůzi STK, která se uskuteční v pátek 19.4. 
v Račicích. 
 

□ 
 

Informační seminář pro zástupce oddílů – Z. Krpata podal informaci, že na sobotu 20. 4. je v Račicích 
připravený a svolaný informační seminář pro zástupce klubů, kde hlavní náplní budou sportovně technické 
záležitosti k nadcházející sezóně, evidence, povinnosti spojené s účastí na soutěžích a nový přihlašovací modul.                                                                                                     

 
 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 
 

Financování SCM, SpS a TOP 10 - vedoucí trenér SCM P. Hottmar podal informaci o průběžném čerpání 
přidělených prostředků jednotlivými detašovanými pracovišti dle rozpočtu. Členové výboru upozornili na 
nutnost kontroly dodržování dotačních podmínek NSA.   
   

□ 
 

VT Oboz – P. Hottmar komentoval průběh VT Oboz I, který se uskutečnil v termínu 5. – 14. 4. 2024. Připravuje 
se druhý výcvikový tábor Oboz II, který je naplánován v termínu 26. 4. – 5. 5. 2024. Komunikace s kluby, 
administrace a vyúčtování obou akcí probíhá průběžně. Vzato na vědomí. 
 

□ 
 

Schůze RSCM – vedoucí trenér SCM P. Hottmar podal informaci o plánované schůze RSCM, která se 
uskuteční v Račicích během I. NZ RDS a I. ČP mládeže.  
 

     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    
□ 
 

Plánované akce RDS – Vedoucí trenéři resortních sportovních center ASC Dukla P. Náprstek a VSA Victoria 
T. Ježek spolu s trenérem RD P. Hottmarem zhodnotili proběhlé zimní a jarní tréninkové kempy jednotlivých 
tréninkových skupin reprezentantů a komentovali jejich aktuální připravenost na sezonu. Vzato na vědomí. 
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□ 
 

I. NZ RDS – P. Hottmar podal informaci k nominacím na dodatečnou olympijskou kvalifikaci a závody 
světového poháru v Szegedu a v Poznani, které budou sestaveny na základě výkonů závodníků předvedených 
na prvním nominačním závodě v Račicích. Jistou účast v nominaci již mají posádky, které na loňském MS 
vyjely místa na OH. 
 

□ 
 

Organizační příprava účasti RD na mezinárodních soutěžích – P. Hottmar popsal stav průběžných rezervací 
ubytování a dopravy RD na plánované zahraniční soutěže. Zmínil stále se zvyšující požadavky pořadatelů na 
výši a brzké termíny zálohových plateb, jako podmínky zajištění pobytu, což zvyšuje nárok na rozpočet ČSK. 
Aktuálně se intenzivně připravuje výjezd RDS na QOH a SP Szeged, který se uskuteční 8. – 12. 5. 2024. 
 

□ 
 

OH Paříž 2024 – P. Hottmar přednesl variantní návrhy složení realizačního týmu na OH v Paříži, které 
připravuje na základě požadavku ČOV, a v součinnosti s M. Doktorem, sportovním ředitelem ČOV, zjišťuje 
možnosti ubytování a akreditace. Pro realizační tým budou v případě potřeby použity vstupenky, které svaz 
zakoupil z nabídky pro národní sportovní federace. J. Adam informoval o aktuálním stavu, kdy objednávka 
svazu nebyla potvrzena v celém rozsahu. Po diskusi výbor pověřil J. Adama odesláním objednávky k doplnění 
požadovaného počtu vstupenek.  
 

□ 
 

Výroba elastických dresů – podána informace o stavu objednávky elastických dresů pro OH Paříž a zároveň 
doplnění skladových zásob jednotlivých velikostí dresů pro potřeby reprezentačních družstev a dle specifických 
požadavků ČOV a ICF. Před finálním zadání objednávky proběhne testování vzorků závodního tílka 
vyrobeného z funkčního materiálu.  
 

  RDJ 
 

 

□ 
 

Plánované akce RDJ – P. Hottmar referoval o aktivitách RDJ, která probíhají v souladu s plánem, zmínil 
uskutečněné VT v Itálii a komplikace, které způsobila změna termínu závodu OH nadějí, oznámená maďarským 
pořadatelem. Musely být pozměněny termíny plánovaného společného VT RDJ před soutěží OH nadějí. 
Informace o této změně včetně nových termínů byla zaslána všem  trenérům. Výborem vzato na vědomí. 
 

RDM  
□ 
 

Plánované akce RDM 2024 – reprezentační trenér RDM T. Ježek podal výboru informaci o přípravách výjezdu 
RDM na nejbližší akci SPM Brandenburg, která se uskuteční 1. – 2. 6. 2024. Vedoucím akce byl schválen M. 
Kolanda. 

 

□ 
 

Mezinárodní kanoistické maratóny - T. Ježek informoval výbor o účasti maratónců na jarních mezinárodních 
maratónech, které absolvují z vlastní iniciativy a na vlastní náklady. Výbor vzal informaci na vědomí a zdůraznil 
T. Ježkovi povinnost závodníků mít uzavřené individuální pojištění léčebných výloh v zahraničí, popř. cestovní 
pojištění, pokud nejsou přihlašováni svazem.  
 

            4.   Různé 
 

□ 
 

Ú – 7/10/23 je splněn: Majetky ČSK – P. Bednář informoval výbor, že po vypořádání připomínek k předávací 
dokumentaci kempu na Slapech – Skalici byla nájemní smlouva připravená advokátní kanceláří novým 
nájemcem podepsána. 
                                                                                              

□ 
 

Rozpočet sekce 2024 – Sekce stále pracuje pouze s předběžným rozpočtem. Výše garantované části dotace 
sportovním svazům z NSA je již známa, nicméně rozpočet sekcí ČSK bude upřesněn, až bude svazu známa 
finální výše dotace NSA pro rok 2024 pro ČSK a po rozhodnutí Předsednictva ČSK o rozdělení celkové dotace 
a rozpočtu v rámci svazu.                                                                                                           

□ Rozpočet ČSK 2024 – podána informace o doručení rozhodnutí Národní sportovní agentury o poskytnutí 
garantované části dotace pro ČSK na činnost svazu v roce 2024 ve výši 95% roku 2023, a ve výši 105% roku 
2023 na přípravu talentované mládeže a státní reprezentace. Garantovaná část dotace již byla připsána na účet 
ČSK. NSA přislíbila národním svazům dopočítat a oznámit zbývající část dotace do konce dubna.  
 

□ Ú – 3/3/24 je plněn: Movité investice – návrhy na pořízení investičního materiálu z programu NSA „Materiálně 
technická základna sportu – movité investice 2020 – 2024“ byly diskutovány a do příští schůze výboru budou 
upřesněny. Předpoklad vypsání výzvy „Movité investice - rozvoj materiálně-technické základny sportovních 
svazů 2024“ je první polovina druhého čtvrtletí 2024. 
 

□ Ú – 8/9/23 je plněn: OH festival 2024 Most – sekretariát informoval výbor o podpisu Memoranda o vzájemné 
spolupráci projektu Olympijský festival Paříž 2024 u jezera Most s ČOV. Prezentaci Rychlostní kanoistiky po 
předchozí dohodě zajistí kluby z Chomutova a Kadaně, se kterými bude v předstihu projednán program, forma 
prezentace a organizační informace.  
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□ Ú – 4/3/24 je plněn: Nábory v členských klubech – J. Boháč tlumočil poptávku klubů po připravované jarní 
edici náborové kampaně SRK ČSK, zahájené v loňském roce. M. Doktor komentoval aktuální součinnost 
s dodavatelskou agenturou která náborovou kampaň vytvořila, připravuje její úpravy a rozšíření, a jednání o 
rozpočtu úprav, který musí být pro ČSK akceptovatelný. Kampaň v letošním roce více cílena na sociální sítě. 
Přípravu z pověření SRK ČSK koordinuje a komunikuje s agenturou B. Žehanová. Předpokládá se spuštění jarní 
kampaně na začátku května, po schválení rozpočtu a harmonogramu kampaně. Klubům bude před spuštěním 
kampaně zaslán informační mail včetně odkazu ke stažení nástrojů pro komunikaci na sociálních sítích a 
grafických podkladů k tisku. 
 

□ Společenské události – projednána a schválena účast představitelů SRK a ČSK na avizovaných akcích, konaných 
v rámci oslav 100 let od založení KVS Praha, plánovaných na 17.4. a 1.5. J. Boháč informoval, že se spolu 
s předsedou NSA a hejtmanem Jihomoravského kraje zúčastní slavnostního otevření nové loděnice Lodních 
sportů v Brně.   
 

□ 
 
 
 

Monitoring médií – P. Hottmar přinesl informaci ze schůzky mediálního týmu ČSK se společností Mediaboard, 
zajišťující pro ČSK monitoring médií. Po diskusi výboru k možnostem distribuce monitoringu bylo schváleno 
rozesílání měsíčního přehledu e-mailem do oddílů SRK s možností pro klub odmítnout pravidelné rozesílání 
přehledu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je 14. 5. 2024 
 

 


